
DELEGATI SPRAŠUJEJO IN PREDLAGAJO

Referendum o JE, še
ena naravoslovna šola,
registracija mopedov

Konferenca delegacij Višje
upravne iole je podprla po-
budo krajevne skupnosti Ur-
ške Zatler, naj bi o dopustno-
sti ali nedopustnosti gradnje
jedrskih elektrarn v Jugoslaviji
razpisali referendum. Predla-
gali so, naj bežigrajski delega-
ti preko delegatov v republiški
skupžčini to pobudo posredu-
iejojn obravnavajo tudi zvezni
skupščini. V podkrepitev svo-
jega predloga so navedli, da je
biia v tisku objavljena že vrsta
cahtev za referendumsko od-
očanje o tem vprašanju in da
e glede gradnje jedrskega re-
aktorja v Vo/vodini tudi vojvo-
iinska skupščina še pred čer-
lobilsko katastrofo sklenila,
Ja bodo o gradnji odločali na*
•eferendumu.

Konferenca delegacij Sred-
ije naravoslovne šole je
iredlagala, naj deiegat na
boru združenega dela v
nestni skupščini predlaga, da
;e pospeši ustanovitev še ene
irednje naravoslovne šole v
-jubljani, saj na bežigrajski to-
rstni srednji šoli že zdaj ni
eč pogojev za kakovostno
lelo.

Na zboru krajevnih skupno-
iti sta delegata Vojko Tomlč
KS Savsko naselje 1) in Mar-
an Pavčnlk (KS Tomačevo-
-Jarfte) spregovorila o bara-
;arskih naseljih za Bežigra-
lom. Kljub dolgoletnim priza-
levanjem občine, inšpekcije
n milice se le-ta šfcijo. Pojav-
iajo se namreč nove barake

na levem bregu Save, tako da
je obrežje reke že povsem za-
sedeno. Barakarji so menda
tudi zelo dobro podkovani v
ukanah in raznih špekulacijah.
Da bi obdržali barako za po-
čitniško hišico tudi potem, ko

dobijo primerno stanovanje,
se nekateri tudi ločujejo.

Tomaž Blejec Iz KS Jože
štembal je opozoril, da pešče-
ve površine v tej gosto nase-
Ijeni soseski še vedno niso
urejene. Avtomobili, ki jim
manjka parkirnih mest, parki-
rajo vsevprek, mopedi brnijo
okoli blokov, prostora za otro-

ško igro in sprehode pa sploh
ni. Predlagal je tudi, naj bi v
Ljubljani uvedll registriranje
mopedov. Tako bi bilo veliko.
laže ukrepati pri nesrečah in
pri neprimernem divjanju mo-
pedistov skozi soseske.


